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          Încheiat azi 27 05 2024 în şedinţa ordinară a Consiliului Local Băiculesţi, care a 

avut loc la sediul acestuia în urma  convocării scrise făcută cu 5 zile înainte, convocare 

care a cuprins şi ordinea de zi a şedinţei. 

          Şedinţa a avut următoarea ordine de zi: 

         1. Aprobarea procesului-verbal al sedinței ordinare din  22 aprilie 2024; 

2. Alegerea președintelui de ședință; 

3. Proiect hotărâre  atribuirea sumei de 30.000 lei Parohiei Mănicești - primar; 

4. Proiect hotărâre  aprobare organigramă și stat funcții aparat specialitate 

primar - primar; 

5. Diverse. 

         Secretarul general al comunei face prezenţa nominală a consilierilor locali şi 

constată că sunt prezenţi toți  cei 15 consilieri în funcţie.  

             Pentru şedinţa ordinară de astăzi şi următoarele două luni preşedinte de 

şedinţă a fost ales de toţi consilierii prezenţi, domnul consilier Mateescu Daniel şi a 

fost adoptată hotărârea nr. 16.  

         Secretarul general al comunei supune aprobării consiliului local procesul-verbal 

al sedinței ordinare din  22 aprilie 2024, toţi consilierii prezenţi fiind de acord cu 

acestea şi  pe marginea lor nu s-au purtat discuţii. 

         D-l consilier Voica Costel solicită ca ședința  să fie filmată de domnul Mușat 

Gabriel. 

         Secretarul general al comunei arată că în Regulamentul de funcționare al 

Consiliului Local Băiculești nu s-a prevăzut acest lucru. 

          D-l consilier Voica Costel propune ca, consilierii locali, să hotărască dacă sunt 

de acord cu filmarea ședinței. 

         Prin vot deschis 10 consilieri au votat pentru și anume: Bănică Liviu-Corneliu, 

Cimpoca Cristina, Costin Gheorghe, Derviș Constantin-Adrian, Dumitrescu Ion, 

Floarea Ion, Prodan Gheorghe, Radu Marian, Roșoiu Ion și Voica Costel și 

5consilieri au votat împotrivă și anume: Anghel Dan, Curteanu Mihai-Claudiu, 

Deaconu Georgeta, Mateescu Daniel și Neculcea Vasile. 

           Preşedintele de şedinţa citeşte ordinea de zi a şedinţei şi o supune aprobării 

consiliului local, aceasta fiind aprobată de toţi consilierii prezenţi. 

          Trecut la următorul  punct al ordinei de zi: Proiect hotărâre atribuirea sumei de 

30.000 lei Parohiei Mănicești - primar, secretarul general al  comunei citeşte  
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materialele întocmite şi  proiectul de hotărâre, face precizările necesare, şi pe 

marginea lor   se poartă următoarele discuţii: 

          D-l consilier Voica Costel face mențiunea că după alocarea sumei de 30.000 lei 

Parohiei Mănicești, trebuie să alocăm o sumă și Parohiei  Tutana. 

           Primarul comunei reamintește că Parohiei  Tutana și anul trecut i s-a alocat o 

sumă pentru repararea acoperișului la biserică, rămâne în atenție și preoții trebuie să 

depună cerere și actele prevăzute de lege. 

           D-l consilier Costin Gheorghe  dorește o evaluare a sumelor acordate către 

instituțiile de cult de pe raza comunei Băiculești, să vadă dacă exită un echilibru între 

sumele acordate bisericilor. 

           Prin vot deschis, proiectul de hotărâre a fost votat pentru de toţi cei 15 

consilieri prezenţi,  devenind hotărârea nr. 17.   

          Trecut la următorul  punct al ordinei de zi: Proiect hotărâre  aprobare 

organigramă și stat funcții aparat specialitate primar - primar, secretarul general al  

comunei citeşte materialele întocmite şi  proiectul de hotărâre, face precizările 

necesare şi pe marginea lor   nu se poartă discuţii. 

           Prin vot deschis, proiectul de hotărâre a fost votat pentru de toţi cei 15 

consilieri prezenţi,  devenind hotărârea nr. 18.  

         Trecut la următorul punct al ordinei de zi: Diverse, unde se citesc adresele şi 

cererile adresate Consiliului Local Băiculeşti şi se poartă discuţii. 

          Se poartă discuții asupra investițiilor realizate în satul Zigoneni. 

          Primarul comunei arată că toate investițiile sunt publice pe site-ul primăriei. 

          D-l Pristavu Eugen, consilier al primarului vine cu detalii suplimentare 

privind investițiile din satul Zigoneni.  

          În continuare se poartă discuții privind situația drumurilor din satul Mănicești. 

          D-l consilier Dumitrescu Ion readuce în discuție situația cetățenilor privind 

exproprierea terenurilor pentru autostrada Pitești-Sibiu. 

          Secretarul general al comunei face precizări în legătură cu această situație. 

         D-l consilier Derviș Constantin-Adrian semnalează anumite aspect de pe DJ 

704H, la podul peste gârla Vârnava a apărut deteriorări, care pot pune în pericol 

viața cetățenilor.   

          D-na Cimpoca Cristina menționează că și pe 704F în satul Tutana există o 

porțiune de drum deteriorată .  

          Ne mai fiind probleme şedinţa s-a încheiat, următoarea şedinţă ordinară va  

avea loc pe data de 25 06 2024, orele 15,30 cu următoarea ordine de zi: 

         1. Aprobarea procesului-verbal al sedinței ordinare din  27 mai 2024; 

         2. Proiect hotărâre  aprobare execuție bugete locale trimestru I/2024 - primar; 

3. Proiect hotărâre  aprobare salariul aparat specialitate primar - primar; 

4. Diverse. 

 

      PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ,            SECRETAR GENERAL COMUNĂ, 

           DANIEL MATEESCU                                       ION SERGHIE   


